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Znak: OR. 0002.5.2024 

 

Protokół nr LXVI/2024 

z sesji Rady Powiatu Rawickiego odbytej w dniu 29 lutego 2024 r. w godz. od 10:06 do 12:07. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 

Obecni: 

1. Ceglarek Wiesław 
2. Drozdowski Ryszard   
3. Frąckowiak Katarzyna  
4. Gilewski Jacek   
5. Heinze Marek  
6. Jagodziński Maciej  
7. Junory Karol 
8. Kołeczko Krzysztof    
9. Kośmider Grażyna 
10. Matysiak Paweł    
11. Moryson Jakub 
12. Osiecki Radosław    
13. Pawłowski Tadeusz  
14. Popielas Piotr 
15. Sidor Roman 
16. Sperzyński Adam 
17. Węcłaś Szymon   

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-otworzył obrady mówiąc: „Otwieram LXVI sesję Rady 
Powiatu Rawickiego”. Powitał wszystkich obecnych uczestniczących w obradach. Stwierdził, że 
zgodnie z quorum oraz listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu w posiedzeniu 
uczestniczy 17 radnych, co stanowi 100% ustawowego składu Rady, tym samym zostaje 
spełniony wymóg zawarty w § 13 ust. 3 pkt 1 Statutu Powiatu Rawickiego, Rada jest władna 
obradować i podejmować prawomocne uchwały. Następnie zapytał, czy radni wnoszą 
zastrzeżenia, co do trybu lub sposobu zwołania dzisiejszej sesji.  

Radni nie wnieśli zastrzeżeń, co do trybu i sposobu zwołania sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że porządek obrad Państwo radni otrzymali. 
Zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są pytania lub uwagi a wobec ich nie 
wniesienia przedstawił porządek obrad.  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXIV i LXV Sesji.  



 2 

4. Sprawozdanie Starosty Rawickiego z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego  
w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komendanta 

Powiatowego Policji w Rawiczu oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 
publicznego w Powiecie Rawickim. 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi 
Rawickiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w roku 2024. 

8. Obwieszczenie Rady Powiatu Rawickiego w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu Uchwały              
w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Rawickiego. 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie wniosku mieszkańców wsi Łaszczyn. 
10. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Rawickiego za II półrocze 2023 roku. 
11. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Rady Powiatu 

Rawickiego za 2023 rok. 
12.  Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa Rady Powiatu 

Rawickiego za 2023 rok. 
13.  Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

Rady Powiatu Rawickiego. 
14. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

Rady Powiatu Rawickiego. 
15. Wolne głosy i wnioski. 
16. Zakończenie. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIV i LXV sesji. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–poinformował, że protokoły z LXIV i LXV sesji Rady 
Powiatu Rawickiego Radni otrzymali drogą elektroniczną, były wyłożone do publicznego 
wglądu w Starostwie Powiatowym. Nie wniesiono do nich poprawek lub uzupełnień. Przystąpił 
do głosowania nad przyjęciem protokołu z LXIV sesji. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem protokołu nr LXIV głosowało 17 radnych. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–stwierdził, że Rada przyjęła protokół z LXIV sesji. 

Następnie przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu z LXV sesji. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem protokołu nr LXV głosowało 17 radnych. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–stwierdził, że Rada przyjęła protokół z LXV sesji.  

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego w okresie 
międzysesyjnym. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–poprosił Pana Adama Sperzyńskiego Starostę Rawickiego, 
o przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

Adam Sperzyński Starosta Rawicki-przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik nr 2 do 
protokołu. Ponadto przedstawił prezentację z bieżącej działalności powiatu w okresie 
międzysesyjnym, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu.  

Tadeusz Pawłowski Radny-odnośnie wysokich stanów wód powiedział, że ostatni taki rok to 
był rok 2012. Działał wówczas Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych i mówiło 
się, że cykle mokre i suche występują co 7 lat. Wielkopolska stepowieje i wydłużył się okres 
suchych lat. Nie wiadomo, czy ten rok jest pierwszym tak mokrym i czy nastąpią kolejne. 
Dowodzi to jednak, że o rowy i cieki należy dbać. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-dużo wody spływa z pól co może świadczyć o 
uszkodzeniach drenarki. 

Adam Sperzyński Starosta Rawicki-na terenie powiatu funkcjonują spółki wodne, natomiast na 
spotkaniu prowadzący spółki wodne powiedział, że jest dużo więcej potrzeb niż możliwości. 
Spółki działają bardziej na zasadzie samofinansowania a rolnicy różnie do tego podchodzą. 
Dochodzą zmiany klimatyczne i widać, że wchodzimy w porę suchą i porę deszczową. Opady 
mamy krótkie ale intensywne i to jest problem sieci kanalizacyjnych w miastach. Sprawdziły 
się zbiorniki wodne w Jutrosinie i Pakosławiu, które tę wodę przyjęły. Z Burmistrzem Miejskiej 
Górki zabiegaliśmy o rozbudowę tzw. Balatonu w Miejskiej Górce. Niestety nie udało się 
przekonać Marszałka Województwa Wielkopolskiego do przekazania zbiornika Wodom 
Polskim. Miał być powiększony z 13 ha do ok. 30 ha. Nie wiadomo co dalej będzie z Wodami 
Polskimi, z mojej wiedzy wynika, że taka forma pozostanie. Natomiast toczy się sprawa dużego 
zbiornika na terenie trzech gmin: Wąsosz, Żmigród i Rawicz. W tym roku woda pokazała jak 
bardzo jest potrzebny. Jesteśmy ponadto w stałym kontakcie z Kierownikiem Nadzoru 
Wodnego Panem Kamilem Kucharskim.   

Roman Sidor Przewodniczący Rady-podziękował i przeszedł do punktu kolejnego porządku 
obrad. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła 
interpelacja (załącznik nr 4) Radnej Pani Grażyny Kośmider dotycząca uporządkowania parku 
w Łaszczynie.  

Adam Sperzyński Starosta Rawicki–dodał, że droga od drogi powiatowej Rawicz–Łaszczyn do 
bramy Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej jest drogą gminną. Był apel, że dzieci muszą 
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chodzić w błocie, dlatego prosi aby ten wniosek Pani Radna przekazała gminie. Natomiast 
będziemy musieli przygotować dokumentację na kompleksowe zagospodarowanie terenu 
wokół Placówki i składać wnioski w ogłaszanych naborach. Jesteśmy na tak, jeśli chodzi o  
zasadność uporządkowania parku. W roku ubiegłym uporządkowano park w DPS w Osieku a w 
tym roku możemy spróbować złożyć wniosek do WFOŚ.  

Jakub Moryson Wicestarosta–w tym roku odbyły się rozmowy z Z-cą Naczelnika Wydziału 
Architektury, Budownictwa i Ochrony Środowiska Panią Magdaleną Zaremba-Binkowską oraz 
Panią Joanną Ratajczak dotyczące parków w Osieku i Łaszczynie. Omawialiśmy plany, jakie 
chcemy w tym roku zrealizować, między innymi to, o czym napisała w interpelacji Radna Pani 
Grażyna Kośmider.  

Grażyna Kośmider Radna–cieszy się, że sprawa uporządkowania parku będzie realizowana, 
natomiast w kwestii drogi powiedziała, że nie chodzi o drogę do Spółdzielni tylko wzdłuż. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-chodzi o informację, którą Pani przekazała i wprowadzanie 
opinii publicznej w błąd, ponieważ droga jest gminna.  

Grażyna Kośmider Radna–zwróciła uwagę, że teren od bramy do Dworku jest nasz a traktuje 
to jako całość.   

6. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komendanta 
Powiatowego Policji w Rawiczu oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 
publicznego w Powiecie Rawickim. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem 
radni otrzymali. Komendant Powiatowy Policji podinsp. Roman Bruss szczegółowo omówił go 
na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do sprawozdania i projektu uchwały a wobec 
ich niewniesienia przystąpiono do głosowania.                 
                     
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVI/495/24 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Rawiczu 
oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Rawickim, 
głosowało 17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi 
Rawickiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w roku 2024. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali. 
Został rozpatrzony na posiedzeniach Komisji Rady przez Kierownika Powiatowego Centrum 
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Pomocy Rodzinie w Rawiczu Panią Ewę Szczepaniak. Zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania.  

                
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVI/496/24 
w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi Rawickiemu na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w roku 2024, głosowało 
17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia jednolitego tekstu Uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Powiatu Rawickiego.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że Rada Powiatu podejmuje uchwałę w 
sprawie przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Powiatu Rawickiego, który następnie przekazany 
zostanie w formie obwieszczenia organu stanowiącego do publikacji w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Wielkopolskiego. Projekt uchwały radni otrzymali, Pani Izabela Sarnowska 
Sekretarz Powiatu szczegółowo omówiła go na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania 
do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania.                 

                       
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVI/497/24 
w sprawie przyjęcia jednolitego tekstu Uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 
Rawickiego, głosowało 17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie wniosku mieszkańców wsi Łaszczyn.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, został 
rozpatrzony na posiedzeniach Komisji Rady. Komisje wniosły o zmianę zapisu § 2. Wykonanie 
uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu Rawickiego na Wykonanie uchwały 
powierza się Zarządowi Powiatu Rawickiego. Poprosił Pana Krzysztofa Kołeczko 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 
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Krzysztof Kołeczko Radny, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji-w dniu 14 lutego 
2024 r. do Starostwa Powiatowego w Rawiczu wpłynął wniosek Sołtysa wsi Łaszczyn, który w 
imieniu mieszkańców domaga się naprawy lub przebudowy drogi powiatowej nr 4910P na 
odcinku Łaszczyn – Konarzewo, od posesji nr 35 do końca zabudowań tj. ok. 600 metrów. Jest 
to drugi wniosek mieszkańców, poprzedni złożono w 2022 roku. W uzasadnieniu wniosku 
wskazano, że droga na tym odcinku jest bardzo wąska i nie posiada chodników, a natężenie 
ruchu na przedmiotowej drodze jest duże. Z pobocza drogi korzystają dzieci szkolne udające 
się na przystanek autobusowy. Mieszkańcy przemieszczający się do sklepu lub kościoła 
również korzystają z pobocza wspomnianej drogi. W dniu 22 lutego 2024 r. odbyło się 
posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, podczas którego informację dotyczącą stanu 
nawierzchni przedmiotowej drogi przedstawił Kierownik Działu w Powiatowym Zarządzie Dróg 
w Rawiczu Pan Andrzej Łaszewski. W świetle złożonych wyjaśnień oraz w nawiązaniu do 
informacji przekazanej przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Rawiczu odnośnie planowanej 
w ciągu najbliższych dwóch lat budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości                                                               
Łaszczyn, Komisja uznała, że postulaty zawarte w złożonym wniosku są słuszne, jednak 
realizacja niniejszego zadania zostanie podjęta po zakończeniu budowy wspomnianej 
kanalizacji.  

W trakcie wypowiedzi Pana Radnego z sali posiedzeń wyszedł a następnie powrócił Pan Adam 
Sperzyński Starosta. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVI/498/24 
w sprawie wniosku mieszkańców wsi Łaszczyn, głosowało 17 radnych, uchwała stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

10. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Rawickiego za II półrocze 2023 roku.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że zgodnie z § 47 ust. 6 Statutu Powiatu 
Rawickiego (Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2018 r., poz. 8184 z późn. zm.) Komisja Rewizyjna 
składa Radzie Powiatu Rawickiego sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli okresowo 
raz na 6 miesięcy. Poprosił Panią Katarzynę Frąckowiak Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o 
przedstawienie sprawozdania. 
Katarzyna Frąckowiak Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej–przedstawiła sprawozdanie, 
stanowiące załącznik nr 9 do protokołu. 

Roman Sidor - Przewodniczący Rady – podziękował a wobec nie wniesienia pytań przeszedł do 
punktu kolejnego porządku obrad.            

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Rady Powiatu 
Rawickiego za 2023 rok.  
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Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że zgodnie z § 49 ust. 6 Statutu Powiatu 
Rawickiego Komisja przedkłada Radzie Powiatu Rawickiego sprawozdanie z działalności 
najpóźniej do końca marca następnego roku kalendarzowego. Poprosił Pana Radosława 
Osieckiego Przewodniczącego Komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania. 

Radosław Osiecki Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju-powiedział, że 
Komisja działała zgodnie z planem przedsięwziętym na rok a uchwalonym 22 grudnia 2022 r. 
Komisja pracowała w składzie Radosław Osiecki Przewodniczący, Jacek Gilewski, Karol Junory, 
Paweł Matysiak, Tadeusz Pawłowski. Komisja obradowała na dwunastu posiedzeniach, gdzie 
rozpatrywano tematy będące przedmiotem sesji oraz 3 posiedzeniach dodatkowych w II 
półroczu 2023. Przedstawił tematykę posiedzeń dodatkowych. Wnioski przekazano Zarządowi 
Powiatu.    

Roman Sidor - Przewodniczący Rady – podziękował a wobec nie wniesienia pytań przeszedł do 
punktu kolejnego porządku obrad. 

 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa za 2023 rok. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-poprosił Panią Grażynę Kośmider Przewodniczącą Komisji 
Spraw Społecznych i Rolnictwa o przedstawienie sprawozdania. 

Grażyna Kośmider Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa–przedstawiła 
sprawozdanie, stanowiące załącznik nr 10 do protokołu.  

Roman Sidor - Przewodniczący Rady – podziękował a wobec nie wniesienia pytań przeszedł do 
punktu kolejnego porządku obrad. 

 
Salę posiedzeń opuścili Radni Pan Karol Junory i Krzysztof Kołeczko, a więc w posiedzeniu 
uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 88% ustawowego składu Rady.  
 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 
Rady Powiatu Rawickiego. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, został 
rozpatrzony na posiedzeniach Komisji.  Pani Izabela Sarnowska Sekretarz Powiatu szczegółowo 
omówiła go na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich 
niewniesienia przystąpiono do głosowania.                  

      Po sprawdzeniu quorum w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

      W związku z problemem modułu e-Sesja Przewodniczący Rady Pan Roman Sidor zarządził 
reasumpcję głosowania.    

Za przyjęciem Uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Powiatu 
Rawickiego, głosowało 0 radnych, 5 było przeciw, 10 wstrzymało się od głosu, projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
Przeciw: 5 
Wiesław Ceglarek, Jacek Gilewski, Maciej Jagodziński, Radosław Osiecki, Piotr Popielas 
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Wstrzymuje się: 10 
Ryszard Drozdowski, Katarzyna Frąckowiak, Marek Heinze, Grażyna Kośmider, Paweł 
Matysiak, Jakub Moryson, Tadeusz Pawłowski, Roman Sidor, Adam Sperzyński, Szymon 
Węcłaś 

Nieobecni: 2 
Karol Junory, Krzysztof Kołeczko 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 
Rady Powiatu Rawickiego. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, został 
rozpatrzony na posiedzeniach Komisji.  Pani Izabela Sarnowska Sekretarz Powiatu szczegółowo 
omówiła go na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich 
niewniesienia przystąpiono do głosowania. 
                  
Za przyjęciem Uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Powiatu 
Rawickiego, głosowało 0 radnych, 5 było przeciw, 10 wstrzymało się od głosu, projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
Przeciw: 5 
Wiesław Ceglarek, Jacek Gilewski, Maciej Jagodziński, Radosław Osiecki, Piotr Popielas 

Wstrzymuje się: 10 
Ryszard Drozdowski, Katarzyna Frąckowiak, Marek Heinze, Grażyna Kośmider, Paweł 
Matysiak, Jakub Moryson, Tadeusz Pawłowski, Roman Sidor, Adam Sperzyński, Szymon 
Węcłaś 

Nieobecni: 2 
Karol Junory, Krzysztof Kołeczko 

15. Wolne głosy i wnioski.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–zapytał, czy poza tematyką dzisiejszego posiedzenia radni 
mają inne pytania lub uwagi. Powiedział, że Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury, 
Budownictwa i Ochrony Środowiska Pani Magdalena Binkowska-Zaremba przedstawi temat 
biogazowni, która ma powstać na terenie Gminy Rawicz. 

Jakub Moryson Wicestarosta–powiedział, że radni głosowali dwie uchwały w sprawie 
rozwiązania stosunku pracy z radnym a w tytule nie podano nazwiska. Zapytał, czy 
wystarczające jest odczytanie przez Przewodniczącego Rady tylko numeru uchwały.   

Izabela Sarnowska Sekretarz Powiatu-numer uchwały identyfikuje osobę wymienioną w treści 
uchwały, ponadto uchwały są publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej, gdzie każdy 
może się zapoznać z treścią uchwały.  

Radosław Osiecki Radny–uprzedzając dyskusję na temat biogazowni powiedział, że 
skontaktował się w tej sprawie telefonicznie z Przewodniczącym Rady Miejskiej Gminy Rawicz 
Panem Markiem Przybylskim oraz Burmistrzem Panem Grzegorzem Kubikiem. Powiedzieli, że 
wniosek może złożyć każdy ale obaj Panowie są w 100% przeciwni powstaniu biogazowni w 
takim kształcie, jak złożono wniosek.   
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Tadeusz Pawłowski Radny–powiedział, że nie było jego zamiarem wywoływanie dyskusji na 
ten temat, tym bardziej politycznej. Chodziło mu o podanie zawartości wniosku dotyczącej 
parametrów wielkościowych, ile prądu będzie produkowane, co będzie podstawą do 
wytwarzania prądu. Wywiązała się dyskusja kiedy powiedziano, że Burmistrz jest przeciw 
podczas gdy Pan Burmistrz utajnił wniosek. 

Magdalena Binkowska-Zaremba Z-ca Naczelnika Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Ochrony Środowiska-Starosta Rawicki otrzymał wniosek o wydanie opinii w sprawie 
konieczności przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko i konieczności 
sporządzenia raportu o oddziaływaniu na środowisko dla przedsięwzięcia polegającego na 
budowie zakładu produkującego Bio-gaz w procesie fermentacji metanowej. Zakład ma być 
zlokalizowany w obrębie Łaszczyna, w pobliżu fermy drobiu na obszarze ponad 15 ha. Zakład 
ma przetwarzać ponad 700 000 ton surowca rocznie, mają być to głównie substraty rolnicze – 
kiszonki, gnojowice, odchody zwierzęce. Karta informacyjna mówi także o wsadzie w postaci 
odpadów tj. osadów zakładowych oczyszczalni ścieków, różnego rodzaju przeterminowanych 
produktów spożywczych, zmieszane odpady komunalne, produkty uboczne pochodzenia 
zwierzęcego (odpadowa tkanka zwierzęca). Produkowany ma być skroplony biometan dla 
sektora transportu w ilości ponad 36 000 ton rocznie. Odpowiednio przygotowany wsad 
surowcowy kierowany ma być zbiorników fermentacyjnych. W wyniku czteroetapowego 
procesu powstawać będzie biogaz z początku silnie zanieczyszczony dwutlenkiem węgla, 
wymagający odwodnienia i odgazowania. Inwestor przewiduje instalacje do usuwania, 
skraplania dwutlenku węgla, który będzie okresowo magazynowany na terenie zakładu a 
następnie odsprzedawany. Biogaz wymaga usuwania amoniaku i siarkowodoru, które to 
substancje będą usuwane w postaci roztworowej i kierowane będą na krystalizatory w wyniku 
czego powstanie siarczan amonu, czyli substancje nawozowe. Produktem ubocznym procesu 
fermentacji jest poferment w postaci płynnej a następnie kierowany na dekantery celem 
rozdzielenia substancji ciekłej od stałej. Ścieki muszą być kierowane do oczyszczalni ścieków. 
Ścieki częściowo mają być magazynowane w zbiornikach buforowych i ponownie zawracane 
do procesu a cząstki stałe - poferment kierowany będzie do suszarni. Inwestor przewiduje, że 
poferment będzie dodatkowo dosuszany i granulowany jako substancja nawozowa. Z uwagi na 
różny stopień skomplikowania instalacji, skalę przedsięwzięcia będzie to zakład ważny pod 
kątem emisji do powietrza i substancji odorowych. Inwestor zapewnia, że moduły do 
kogeneracji oraz kotłowni spełnią wymagania rozporządzeń ministerialnych w sprawie 
standardów emisyjnych, będzie ponadto uruchomiona instalacja do dezodoryzacji. Inwestor 
pokazuje dane z raportów pozyskane z instalacji analogicznej eksploatowanej w Holandii. 
Planowana biogazownia nie ma być rolniczą ale dla porównania  powiedziała, że na terenie 
Powiatu Rawickiego mamy jedną biogazownię rolniczą, która ma wydaną decyzję 
środowiskową na 2 MW (megawaty). Natomiast w chwili obecnej zakład nie przekracza 1 MW 
wydajności. Jeżeli chodzi o wsad surowcowy mamy w niej ok. 45 000 ton wsadu a w 
planowanej ponad 700 000 ton. Inwestor przewiduje, że będzie to gaz skroplony do sprzedaży 
lub będzie kierowany na moduły do kogeneracji, łączna moc elektryczna to 12 MW.    

Radosław Osiecki Radny–używa Pani sformułowania „będzie” a podkreślił, że „nie będzie” 
natomiast powinno się mówić „mogłoby być” lub „składający wniosek chciałby”.    

Adam Sperzyński Starosta Rawicki–inwestor składa KIP czyli Kartę Informacyjną o 
Przedsięwzięciu i tak brzmi dokumentacja a nie jest to wymysł Pani Naczelnik. Powiedział Pan, 
że Przewodniczący Rady i Burmistrz są przeciwni powstaniu biogazowni. Dobrze by to 
brzmiało w październiku ub. roku kiedy temat zaistniał, wówczas Pan Burmistrz byłby 
wiarygodny. Ta decyzja wymagałaby konsultacji społecznych. Natomiast decyzję wysłano do 
Marszałka Województwa a ten odesłał do nas ze względu na właściwość miejscową. Gmina 
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powinna uzgodnić z inwestorem, że wymaga to oceny oddziaływania na środowisko i pełnych 
konsultacji społecznych. Dziwi go, bo promowany jest teren Poligonu za którym znajdują się 
działki rekreacyjne a Radny Pan Tadeusz Pawłowski pokazał tylko, że od planowanej 
biogazowni do zbiorników jest tylko 1000 m. Proszę nie mówić, że jeżeli Pan Burmistrz jest 
przeciwko to biogazowni nie będzie. Cieszy go, że Pan Burmistrz się tak zdeklarował tylko 
szkoda, że dopiero teraz. Kiedy do Starostwa wpłynęła dokumentacja to umieszczona została 
w Biuletynie Informacji Publicznej. Dlaczego reakcja Pana Tadeusza Pawłowskiego na skutek 
publikacji w BIP spowodowała reakcję Pana Burmistrza. Biogazownia o której słyszymy jest 
dużym zamiarem inwestycyjnym i być może nie powstanie ale tego na dzień dzisiejszy nie 
wiemy. Należy dodać, że planowana jest na bardzo dużym terenie bo aż 17 ha.    

Tadeusz Pawłowski Radny–z numerów działek podanych we wniosku wynika, że będzie to 
17,560 ha. 

Adam Sperzyński Starosta Rawicki–naszym zdaniem tego typu inwestycja wymaga pełnej 
procedury uzyskania pozwolenia zintegrowanego, czy uzyskania opinii środowiskowej z 
konsultacjami społecznymi. Szkoda, że do tego nie doszło od samego początku. Sprawa nie 
jest przesądzona ponieważ to jest dopiero wniosek o decyzję środowiskową. Przypomniał 
sprawę Animexu, kiedy Burmistrz przekonywał radnych, że jest to dobra inwestycja i dopiero 
protesty społeczne spowodowały, że się wycofał z tego. Z ostatnich dni sprawa przedszkola, 
1900 podpisów spowodowało zmianę zdania. Podobnie było z cmentarzem w Dębnie Polskim, 
tak więc w deklaracje, które Pan Radny poczynił nie wierzy.  

Radosław Osiecki Radny–chodzi o to aby do mieszkańców dotarło, że jesteśmy przeciw.  

Magdalena Binkowska-Zaremba Z-ca Naczelnika Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Ochrony Środowiska-na poziomie opiniowania raportu, organem wydającym opinię są również  
Wody Polskie, które zwróciły uwagę aby inwestor przedłożył zapewnienie gestora sieci, jeśli 
chodzi o gospodarkę wodno-ściekową. Takie zapewnienia wypłynęły z Zakładu Wodociągów i 
Kanalizacji w Rawiczu i zostały dołączone do Karty Informacyjnej.  

Adam Sperzyński Starosta Rawicki–zapytał, jaka była odpowiedź. 

Magdalena Binkowska-Zaremba Z-ca Naczelnika Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Ochrony Środowiska-powiedziała, że pozytywna.  

Adam Sperzyński Starosta Rawicki–Zakład Wodociągów i Kanalizacji jest jednostką gminy i był 
za natomiast Pan Burmistrz jest przeciw, jest tu pewna sprzeczność. 

Magdalena Binkowska-Zaremba Z-ca Naczelnika Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Ochrony Środowiska-inwestycja w zakresie jakim jest planowana wymaga Pozwolenia 
Zintegrowanego. Ogólne zasady stanowią, że jeżeli mamy instalacje zintegrowane a 
gospodarka wodno-ściekowa również wchodzi w rygor Pozwolenia Zintegrowanego. Oznacza 
to, że taki zakład musi mieć swoją oczyszczalnię ścieków, która wchodzi w normę Pozwolenia 
Zintegrowanego.   

Tadeusz Pawłowski Radny–powiedział, że żaden poważny podmiot bez wcześniejszej 
konsultacji z władzami gminy nie rozpocząłby procedury, złożone zostały dokumenty i wydano 
pieniądze na przygotowania. Jak to się dzieje, że gmina ukrywa ten fakt przed wyborami, nie 
ma konsultacji ani żadnych informacji. Zbieg okoliczności jakim było ukazanie się wniosku na 
stronach Powiatu wywołał tę awanturę. Wnioskodawca jest holendrem, który w Poznaniu 
założył jednoosobową firmę i pierwszą działalnością tej firmy jest złożenie wniosku na budowę 
zakładu o takiej skali. Wygląda to na ciekawy zbieg okoliczności.  
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Radosław Osiecki Radny–czyli według Pana firma mieszcząca się w mieszkaniu jest 
niepoważna. 

Tadeusz Pawłowski Radny–za małymi firmami stały inne, które budowały wiatraki, sklepy 
wielkoformatowe, czy inne rzeczy. Jednoosobowe firmy załatwiały procedury a później 
odsprzedawały dokumentację właściwemu inwestorowi. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-jest to bardzo duża inwestycja, miejmy nadzieję, że nie  
powstanie. Do tematu musimy podejść bardzo poważnie. 

Marek Heinze Radny–Prezes ZWiK w Rawiczu zapewnia o możliwości obsługi zakładu a 
Burmistrz nadal milczy. Natomiast w momencie kiedy Pan Tadeusz Pawłowski na koncie 
społecznościowym opisuje sytuację, pojawiają się krytykujące wpisy anonimowych osób 
piszących z profilu Stowarzyszenia Bezpartyjni Silny Region. W dniu wczorajszym uczestniczył 
w sesji Rady Miejskiej Gminy Rawicz, jednak Burmistrz temat przemilczał.  

Adam Sperzyński Starosta Rawicki–tak poważnego zamiaru inwestycyjnego w taki sposób nie 
powinno się procedować. Jedyną odważną osobą, która publicznie wypowiedziała się w tym 
temacie był Pan Tadeusz Pawłowski za co został zbesztany. Jego zdaniem tak poważna 
inwestycja powinna przebiegać w sposób otwarty, publiczny i przejrzysty. Kiedy otrzymaliśmy 
wniosek to pojawił się w BIP ze wszelkimi tego konsekwencjami. Natomiast dlaczego nie 
pojawił się wcześniej o to należy zapytać Pana Burmistrza. 

Grażyna Kośmider Radna–o sprawie, Radnych poinformował Pan Pawłowski zapytała, 
dlaczego o tym nie poinformował Pan Starosta skoro jest to tak istotne. Nie ocenia 
postępowania gminy jednak nie wydaje jej się aby Radni, czy Burmistrz byli za powstaniem 
biogazowni. Rada Miejska musiałaby wyrazić zgodę na sprzedaż terenów gminnych. Sądzi, że 
wszyscy Radni Powiatu byliby przeciwni powstaniu i z pewnością Radni Gminy także.   

Adam Sperzyński Starosta Rawicki–jako Starosta Rawicki nie prowadzi tej sprawy, prowadzi ją 
Wydział. Wydział obowiązku zamieszczenia na BIP dotrzymał, a każdy do BIP-u ma dostęp. 
Pierwszy o sprawie powinien poinformować ten do którego sprawa trafiła a trafiła do Gminy w 
ubiegłym roku. Natomiast nie powinno być ataku na osobę, która to ujawniła. Co byłoby gdyby 
Pan Pawłowski tego nie ujawnił, dzisiaj byśmy o tym nie wiedzieli. Jak wspomniał Pan Marek 
Heinze na wczorajszej sesji Rady Miejskiej nie było o tym ani słowa, choć kilka dni wcześniej 
atakowano w mediach Pana Tadeusza Pawłowskiego.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady-przypomniał sprawę kopalni, która wyszła na jaw po jakimś 
czasie i odwracanie tego było procesem długotrwałym, towarzyszył temu stres i kłótnie 
między ludźmi. 

Tadeusz Pawłowski Radny–powiedział, że nie prowadzi kampanii wyborczej, ponieważ nie 
startuje w wyborach i nie biegał po Starostwie jak mu zarzucano. Dodał, że temat Animexu 
także wywołał. Jego intencją jest informowanie o tym co dzieje się na terenach, gdzie 
uchwalono plany pomimo jego wniesionych uwag, czy zastrzeżeń. Uchwalanie przemysłu 
ciężkiego w pobliżu miasta przyniesie miastu nie zyski ale katastrofę. Można było wprowadzić 
obostrzenia.   

Radosław Osiecki Radny–gdyby był kupiec na wspomniane 17 ha to Rada Miejska musi to 
zatwierdzić.  

Tadeusz Pawłowski Radny–jest to teren prywatny. 

Radosław Osiecki Radny–konsultacje i tak nastąpiłyby bo musi być decyzja środowiskowa. 
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Tadeusz Pawłowski Radny–nie ma tam terenów gminy nie ma też drogi, jedynie ciek wodny 
Pijawka. Po wydaniu warunków środowiskowych nikt na to nie będzie miał już wpływu, jest to 
koniec procedury a pozwolenie na budowę wydaje Starosta na wniosek.    

Marek Heinze Radny–powiedział, że doskonale pamięta jak włodarze uspokajali zanim 
pojawiła się sprawa kopalni, pamięta lobbowanie w sprawie ubojni na terenie obok poligonu. 
Próbowano później zmienić plan i uchwałę dopuszczającą przemysł ciężki co spełzło na 
niczym. 

Grażyna Kośmider Radna–poruszano kwestie Animexu, przedszkola a jeżeli w pewnych 
obszarach mieszkańcy ostro się wypowiadają, czy składają petycje i następstwem są zmiany to 
chyba jest to dobry przejaw, bo władza słucha głosu mieszkańców. Podobnie w przypadku 
takiego inwestora, którego nikt nie chce.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady-chodzi o informowanie społeczeństwa, że coś takiego ma 
miejsce. 

Jakub Moryson Wicestarosta–studium umożliwia lokalizację w tym miejscu tego typu 
inwestycji ciężkich a Pan Pawłowski wspomniał, że był wniosek o zmianę. Państwo Radni z 
Silnego Regionu mówią, że Pan Burmistrz Rawicza z Panem Przewodniczącym Rady Miejskiej 
są przeciwni. Zapytał, czy nie można wrócić do procedowania uchwały zmieniającej i 
uniemożliwiającej lokalizację uciążliwego zakładu. Zapytał Pana Pawłowskiego, czy jest 
możliwość takiej zmiany.  

Tadeusz Pawłowski Radny–w pierwszej kolejności zmiana do Studium, ponieważ plan musi być 
zgodny ze Studium.  

Jakub Moryson Wicestarosta–powiedział, że jako Rada możemy do Rady Miejskiej Gminy 
Rawicz wystosować taką prośbę o zmianę Studium a Państwo Radni z Silnego Regionu 
pomogą.    

Grażyna Kośmider Radna–wspólnie z Radnym Panem Osieckim taki wniosek poprzemy. Nie 
wiemy, czy to jest przemysł ciężki, czy nie zablokuje się innych zakładów, które nie są tak 
uciążliwe dla środowiska. Pan Burmistrz informował, że są zapytania od innych inwestorów, 
którzy chcieliby tam zainwestować.  

Maciej Jagodziński Wiceprzewodniczący Rady-na terenie Powiatu Rawickiego jest jedna 
biogazownia działająca na terenie 1,5 ha. Może należałoby tam pojechać i zobaczyć. 
Poczynania co do tej inwestycji już zostały zrobione, jeśli chodzi o wodę. Zwrócił uwagę, że 
zakład przetwarzał będzie ponad 700 000 ton surowca rocznie co jest bombą ekologiczną. 
Chcemy pozyskiwać energię, chcemy być pro ale są pewne granice a w tym przypadku 
lokalizacja jest niechybna.   

Tadeusz Pawłowski Radny–gmina Rawicz kiedyś wytwarzała 20 000 m³ odpadów rocznie, jest 
to skala do porównania. W kwestii uchwalania czy przemysł ciężki byłby pokrzywdzony. Nie, 
należy napisać nieuciążliwy. Każdy przemysł uciążliwy, który tam powstanie będzie 
zagrożeniem dla miasta.  

Adam Sperzyński Starosta Rawicki–pierwsza biogazownia jest na terenie gminy Bojanowo. 
Oddalona jest od zabudowań i nie budziła kontrowersji ale powstała przy pełnej procedurze. 
Druga mikrobiogazownia jest na terenie Rolniczego Gospodarstwa Doświadczalnego 
Uniwersytetu Przyrodniczego w Dłoni. Do samej biogazowni nie ma zastrzeżeń, bo jest to 
element dywersyfikacji produkcji energii. Mówimy, że idziemy w OZE a biogazownia daje 
możliwość produkcji energii plus kogeneracja. Jeżeli chodzi o ideę mixu energetycznego 
uwzględniającą biogazownię tj. zagospodarowanie w sposób sensowny odpadów, to nie ma 
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zastrzeżeń. Jest jednak kwestia lokalizacji, czy procedury, mieszkańcy aby mieli jasność czego 
dotyczy, jakiej skali oraz uciążliwości. Wyraził nadzieję, że dyskusję na dzisiejszej sesji 
podchwycą media. A że temat jest kontrowersyjny to podał przykład gminy Pakosław, gdzie w 
Chojnie miała powstać biogazownia i do dnia dzisiejszego nie powstała. Dodał, że może warto 
wziąć pod uwagę głos Wicestarosty Pana Jakuba Morysona i rozważyć taki postulat.  

Tadeusz Pawłowski Radny–są różne biogazownie. Jedne oparte na kukurydzy i np. na frakcjach 
alkoholowych od których będzie czuć bimber. Natomiast od biogazowni o której mowa w 
żaden sposób nie będzie pachniało. U nas zmiana ustawy o ochronie środowiska nie przeszła i 
nie ma ustawy odorowej. W Niemczech jest to jasno określone i przepisy nie pozwalają na 
powstanie biogazowni większych niż 1 MW. 

Grażyna Kośmider Radna–jest za podjęciem uchwały, gdyż nie chce aby taki zakład powstał w 
okolicy.  

Szymon Węcłaś Radny–Pan Starosta mówił, że temat biogazowni wiąże się mieszkańcom z 
obawami. Jego zdaniem głównie dlatego, że gdyby osoba występująca o pozwolenie była 
wykonawcą inwestycji a nie odsprzedawała konkretnemu wykonawcy. Środki masowego 
przekazu pokazują jak ludzie niejednokrotnie żyją i zmagają się z dramatami, nie mają z kim 
rozmawiać bo ktoś inny składał wniosek a ktoś inny eksploatuje inwestycję.   

Roman Sidor Przewodniczący Rady-zgadza się z tym co powiedział Pan Radny. 

Jakub Moryson Wicestarosta–Pan Radny Maciej Jagodziński słusznie zauważył, że jeżeli ktoś 
złożył wniosek niezależnie czy jest to firma jedno, czy dwuosobowa to zapewnienie łańcucha 
dostaw oraz to, że jest zainteresowanie powierzchnią 17 ha jest jak najbardziej realne. 
Zaproponował, aby po sesji Radni pozostali na sali i zespół Radnych przygotuje projekt 
uchwały intencyjnej aby na kolejnej sesji Rada mogła go przyjąć i przesłać do Rady Miejskiej 
Gminy Rawicz.   

Izabela Sarnowska Sekretarz Powiatu-w związku z wnioskiem jaki się pojawił poprosiła o 
deklarację Rady jaką formę uchwała miałaby przyjąć. Zgodnie z § 8 ust. 2 Statutu Powiatu 
Rawickiego Rada może podejmować uchwały w postaci: deklaracji, stanowisk, apelu i opinii. 

Wszyscy Radni poparli inicjatywę uchwałodawczą w sprawie Apelu.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady-zaproponował stanowisko skierowane do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Rawicz, po czym poprosił Radnych o pozostanie na 
sali po posiedzeniu Rady. Powiedział, że terminie kolejnej sesji Państwo Radni zostaną 
poinformowani.  

16. Zakończenie. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady – zamknął LXVI sesję Rady Powiatu Rawickiego.  

 

Przewodniczący Rady 

protokół sporządziła:            (-)  Roman Sidor 

podinspektor                     

(-) Zofia Rogala 


